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ČESKO: Česko je ve finiši. Stačí jen doočkovat 500 000 odpíračů očkování, kteří stále ještě
přemýšlí svým vlastním rozumem nad spoustou stále nových a nových informací, které přichází ze
světa i od nás a srovnávají skutečnost se všemi těmi předešlými proklamacemi a na opíchávání
pochopitelně nespěchají. A to je podle vládních činitelů naprosto nezodpovědné! V případě, že
dostanou rozum a poslušně se podvolí, tak děti ve školách si prý budou smět sundat náhubky a
budou moci znovu volně dýchat!! Tak to slíbil nejvyšší zdravotní expert Adam Vojtěch. Jako vydírání s
dětskými rukojmími to ale neberte! Vláda by přece tak ráda usnadnila dětem život, ale někdo jí to
pořád kazí! Také slíbil, že ten kdo prošel Covidem a má za sebou dokončené očkování n e m u s í na
třetí vpich! Z toho logicky vyplývá, že ostatní musí a že o třetí dávce je rozhodnuto.

 Musíme přece dohnat náš, prozatím nedostižný vzor Izrael. Tam už obdrželo třetí dávku 2,5
milionu lidí. A začali dokonce se čtvrtou. A mají prý skvělé výsledky. Nebo je to obráceně? Každý den
jim přibývá cca 10 000 nově nakažených, z toho 60% i po dvojím očkování!! Dne 1. 9. 2021 jich
přibylo 16 629, při 75% proočkovanosti. Malé srovnání: ten den u nás bylo zachyceno 262 t. zv nově
nakažených při 53% proočkovanosti.  Neukazují tyto údaje spíše na to, že čím více očkování tím více
nakažených?

Přitom u nás bylo za celé prázdniny, t. 62 dní zařazeno mezi tzv.pozitivní 11 997 lidí. Jak se tato čísla
tvoří, uvidíme ze statistky ÚZISu, který uvádí přesné výsledky denních testů  a  zkusme probrat ten
den z minulého týdne, kdy media ohlásila:

 Dnes bylo zjištěno 588 nakažených! Katastrofa, epidemie nabírá na síle!! Ano, 588 a prý
nemocných. Zmíněná statistika záchyt upřesňuje takto. Z 588 nemocných bylo 407
bezpříznakových a 180 bylo možná opravdu trochu nemocných. Takže 69% lidí bylo ten den v
podstatě nařčeno z nemoci!

Středa   8.9.2021 -375 nakažených, z toho 244 bezpříznakových tj 64.8%

Čtvrtek 9.9.2021   424 nakažených, z toho 275 bezpříznakových tj. 64.8%

Pátek    10.9.2021 447 nakažených, z toho  299 bezpříznakových tj.66.8%

Sobota                    253                                    182                                 71.9%

Takto se budují velká čísla. Nevadí, že nemocných je jen třetina z nich, důležité je,že se
započítávají i ti co žádnou nemoc nepociťují.A když to vypadá málo hrozivě, tak se s oblibou vytáhnou
různé přepočty. Nejlépe přepočet nemocných či mrtvých na 100 000 obyvatel. Ten funguje docela
dobře. Byla vydána mapa všech obcí v ČR, kde se dopídíte, jak špatně, či dobře je na tom Vaše město
či vesnice. Každý den. Místy je to až humorné. Třeba obec Kounov, kterou neznám, měla před pár
dny 3 nemocné. Jestli opravdu nemocné, nebo také patřili mezi těch 70% bezpříznakových nevím, ale
v každém případě, byla u Kounova cifra sdělující, že je to u nich katastrofa! Tři nemocní je totiž
1659 nemocných na 100 000 obyvatel, což je číslo pro okamžité vyhlášení epidemie!! Lopeník s
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1 nemocným vykazoval 436,7 nemocných na 100000! A tak je to s každým přepočtem. Každý je
zavádějící!! S nesrozumitelným číslem R, se již také začalo. A tak to pojede vše znovu. Je nutné
vytvořit zase hororovou situaci, aby bylo možné do lidí bezohledně narvat veškeré vakcinační
skladové zásoby.

Přinutit lidi, aby se nezajímali, nebo aby se k nim nedostaly informace o negativních zkušenostech s
průběhem vakcinační celosvětové kampaně. A že existují, nemůže již popřít nikdo. Že očkovaný může
znovu onemocnět nemocí, proti které je očkován třeba i dvakrát. Źe mu hrozí těžký průběh a
dokonce  i smrt, že může nemoc dále roznášet, dokazují mnohé statistiky.EudraVigilance uvádí 23
522 mrtvých po očkování 1. 9. 2021. a 2 189  537 nežádoucích účinků. U nás je to prozatím 112
nahlášených mrtvých.

Přednosta Ústavu epidemiologie a biostatiky university Karlovy, vakcionolog Petráš ve své studii
uvedl, že časté očkování může mít naprosto opačný efekt. Může dojít k totálnímu zhroucení
imunitního systému. Doporučuje proto přísný individuelní přístup. Tedy žádný hurá styl!!
Předpokládám, že toto rozumné varování bude jako obvykle spláchnuto.

 A dostane se spíše na doporučení typu:Dejte se očkovat ihned po započetí těhotenství, je to naprosto
bezpečné a pro Vaše dítě to nejlepší co můžete udělat! Nevím, ale očkuje se teprve 9 měsíc, jak toto
zásadní tvrzení mohl někdo stoprocentně ověřit a na kom? Tisíce žen již porodilo?

Na Slovensku začali očkovat děti od 5 let. Sám velký Prymula, který nedávno nastoupil do dozorčí
rady společnosti Avenier, což je firma která je dodavatelem a distributorem vakcín proti Covidu a má
tedy osobní zájem, aby se jich prodalo co nejvíc, se proti tomu ohradil. Řekl, že je to nezodpovědný
experiment na dětech. No nejsme daleko od téhož. Ministr všech žáků a studentů Plaga slibuje co
nejdříve nasazení vakcín na dětech od 6 let!

Dosud neočkovaní mají o čem přemýšlet. Když čtou, že americká CDC, že tvrdí, že 75% nové
nakažených jsou 2x očkovaní a když Izrael prezentuje studii, ve které tvrdí, že neočkované osoby s
přirozenými protilátkami mají až 13x větší odolnost proti nákaze než očkovaní, tak není divu.

U nás proběhly prázdninové měsíce tak, ostravská Fakultní nemocnice měla za dva měsíce celkem
21 hospitalizovaných, z toho 15 naočkovaných a 6 nenaočkovaných. V údajně nejhůř postiženém
Karlovarském kraji bylo v den, kdy bylo oznámeno těch 588nově nakažených nemocných, celkem 6
pacientů.

ÚZIS zaznamenal za prázdninové 1543 lidí, kteří chytli Covid po prvním očkování a 1367 lidí po
druhém. Celkem tedy 1910 očkovaných, kteří znovu chytli Covida. Přidejme k tomu dříve zveřejněná
statistická čísla. A to k 1. 7. 2021. Tehdy bylo nahlášeno 23 300 nemocných po první dávce
a 4807 po dávce druhé. Součet všech těch, kteří po očkování prošli Covidem je k dnešku 30 810!
ÚZIS uvádí , že z prázdninového počtu 2910 mělo jen 26 pacientů těžký průběh a prý je to důkaz
toho jak vakcíny skvěle fungují. Kdyby tomu opravdu tak bylo, tak těžký průběh nemá nikdo z nich. A
pokud by opravdu tak skvěle fungovaly, tak by takovou statistiku nebylo z čeho stvořit!

A nakonec ještě důležitý fakt. Šéf ÚZISU L.Dušek, myslím, že 25.8. sám řekl, že data o nakažených
po vakcinaci jsou nutně zkreslená a to směrem dolů. Očkované je zakázáno testovat, takže v případě,
že se očkovaný nakazí Covidem, což statistika dokladuje, tak se to v případě lehkého průběhu nemusí
vůbec vědět. Protože když netestuji, tak to nevidím. Jeho slova.

A ti co ve statistice figurují, tak byli většinou testováni v nemocnicích, poté co jim bylo opravdu zle.
Neočkovaní se naopak ve statistice octnou, i když nebudou mít naprosto žádné příznaky. Závěrem lze
tvrdit, že počet lidí, kteří onemocněli Covidem po očkování není vůbec znám. Jde jen o hrubě



informativní cifru, která ale bude sloužit vládním byznysmanům k rozsévání strachu mezi lidmi, aby
mohli dokončit své veledílo.
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